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Ulkoisten vuokrien korottaminen

439/10.03.02/2017

YLA 13.12.2017 § 74 Kaupungin omistamien / hallinnoimien asuin- ja liikehuoneistojen ul-
koi sia vuokria on viimeksi tarkistettu yhdyskuntalautakunnan pää tök-
sel lä 30.12.2014. Tällöin vuokria korotettiin 3,6 %.

 Kaupungin perimien ulkoisten vuokrien tulisi seurata yleistä hin ta ta-
son kehitystä. Ulkoiset vuokrat tulisikin tarkastaa vuosittain vas taa-
maan hintatasossa tapahtuvia muutoksia. Vuokrankorotus koskisi
kaik kia asuin- ja liikehuoneistoja, joiden vuokrantarkistamisesta ei
ole vuokrasopimusten yhteydessä muuta sovittu.

 Forssa-asunnot Oy toimii kaupungin omistamien asuinhuoneistojen
vuok raa ja na (ns. yhden luukun periaate) ja tulouttaa asuntovuokrat
Ti la pal ve lul le. Jotta vuokrantarkistus olisi asuinhuoneistojen osalta
yh te näi nen koko konsernin osalla, tulisi myös kaupungin suorassa
omis tuk ses sa olevien vuokrattavien asuinhuoneistojen vuokria ko rot-
taa Forssa-asuntojen päätösten mukaisesti.

 Niiden liikehuoneistojen osalta, joiden vuokrasopimuksissa ei ole in-
dek si si don nai suut ta, olisi vuokrantarkistus suoritettava vastaamaan
elin kus tan nus in dek sin muutosta vastaavaksi. Viimeisin julkaistu elin-
kus tan nus in dek si lu ku on lokakuulta 2017 (1931). Kun tätä lukua ver-
ra taan vuoden 2013 lokakuun indeksilukuun (1897) ovat elin kus tan-
nuk set nousseet tarkastelujaksolla 1,8 %. Elinkustannusten vä häi sen
nousun vuoksi ei ole tarkoituksenmukaista tarkistaa lii ke huo neis to jen
vuokria tässä vaiheessa.

 (JP)

Tekninen johtaja: Yhdyskuntalautakunta päättää, että vuodelle 2018
ei kaupungin omistamien / hallinnoimien liikehuoneistojen vuokria
ko ro te ta, ellei vuokrasopimuksissa ole asiasta muuta sovittu. Asuin-
huo neis to jen osalta noudatetaan Forssa-asunnot Oy:n päätöksiä
vuok ran tar kis tuk sis ta.

Käsittely: Jäsen Sirkka-Liisa Ilvonen poistui kokouksesta tämän
asian käsittelyn ajaksi esteellisyyden vuoksi. Hänellä on vuokralla
varasto linja-autoasemalla.

Päätös: Yhdyskuntalautakunta hyväksyi ehdotuksen.


